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Translation and Meaning of _zx3l in English Arabic Terms Dictionary

Original text Meaning
Argue out; confer with; converse with; debate 8L

with; dialogue with; discourse with; discuss

with; dispute with; speak with; talk with [Gen-

eral|
hold talks with; hold a conversation with [Gen- A
(L
eral|
S - : : e
to discuss, argue, dispute or debate [General] 8L
to criticise [General] 8L
Contest; controvert; parley; Question; Reason; v.:éLi
scrimshander; Bounce around; Kick about; Kick
around; to Argue; to Debate; to Reason [General]
Original text Meaning
@ - . L L
negotiation |General] (ledla) azsl.
. . - s #_ s
disputant, person in dispute [General] (Op2dla)  A3Ls
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Résumeé:

Cette étude, étiquetée " rLe dictionnaire informatique arabe - Lexique des
significations comme modéle (Etude descriptif) " , Traite des dictionnaires les
plus importants et les plus célebres qui ont eu une grande résonance dans le
monde arabe en particulier, et qui ont connu une grande affluence pour les
utilisateurs éduqués et avertis. Connaitre la nature de ce lexique, le contexte de
sa construction, sa nutrition, la facon dont il est utilisé, et la détection de son
efficacité et de sa crédibilité, en plus de se tenir a ses traits les plus saillants et de
révéler les lacunes dans celui-ci, en essayant d'y trouver des solutions
appropriées avec l'ajout de quelques suggestions que nous jugeons nécessaires
pour préparer ce type de dictionnaire, des dictionnaires, qui contribuent a
I'améliorer pour le mieux et a en augmenter la qualite.

Summary:

This study, tagged with "The Arabic Computer Dictionary - Lexicon of
Meanings as a Model (Descriptive Study)" - deals with the most important and
most famous dictionaries that had a great resonance in the Arab world in
particular, and which witnessed a great turnout for educated and knowledgeable
users. Knowing the nature of this lexicon, the background of its construction, its
nutrition, the way it is used, and the detection of its effectiveness and credibility,
in addition to standing at its most prominent features and revealing the
deficiencies in it, trying to find some appropriate solutions to it with the addition
of some suggestions that we consider necessary in preparing this type of
dictionary. Dictionaries, which contribute to improving it for the better and
raising its quality.



